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Ügyiratszám: 09/30-10/2023.  

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Göd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. április 18. napján 18:00 órakor 

kezdődő, rendkívüli – nyílt – ülésén a Városháza (2131 Göd, Pesti út 81.) üléstermében.  

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint. (Nincsen jelen Andrejka Zombor és Vajda Viktória képviselők, akik 

előre jelezték távolmaradásukat. A Képviselő-testület tagjainak létszáma: 12 fő, jelen van: 8 fő, nincs 

jelen: 2 fő, betöltetlen mandátumok száma: 2 fő.) 

 

Tárgy: a Képviselő-testület rendkívüli – nyílt – ülése 

 

Szilágyi László (ülésvezető alpolgármester): Szeretettel köszöntök mindenkit a 2023. április 18-ai 

rendkívüli képviselő-testületi ülésén. Határozatképesek vagyunk, 12 főből 7 fővel. Andrejka Zombor és 

Vajda Viktória képviselők előre jelezték távolmaradásukat, Fülöp Zoltán képviselő még nincs jelen az 

ülésteremben.  

 

dr. Kármán Gábor (aljegyző): Fülöp Zoltán képviselő jelezte felém késését, de csatlakozni fog az 

üléshez. 

 

Szilágyi László: 2 napirendi pont miatt gyűltünk össze. Amennyiben nincs hozzászólás a 

frakcióvezetőktől, kérem a képviselőket, szavazzanak a napirend elfogadásáról.  

 

A Képviselő-testület 7 „igen”, egyhangú szavazattal elfogadta az alábbi napirendi pontok tárgyalását:  

 

Napirendi pontok: 

 

1) RRF-1.1.2-2021 Bölcsődei nevelés fejlesztése c. pályázat 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

2) Duna-part Nyaralóházak átadás-átvételével kapcsolatos feladatok 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

 

1) RRF-1.1.2-2021 Bölcsődei nevelés fejlesztése c. pályázat 

Előterjesztő: Virok-Ujlaki Anikó beruházási és városüzemeltetési osztályvezető 

 

Virok-Ujlaki Anikó (beruházási és városüzemeltetési osztályvezető): A kivetítőn is látszanak 

javaslataink, az újonnan épülő bölcsőde helyszíne a jelenlegi Jávorka utcai óvoda helyszínére kerülne. 

A Lechner Tudásközpont honlapján található vázlattervek közül a 12-es számú vázlattervet javasoljuk 

elfogadásra. Előzetesen a tervezővel, illetve főépítész úrral is egyeztettük, a mintatervek közül ez az 

egyetlen, ami adaptálható a helyszínre. Az előterjesztésben 5 határozati javaslat található. Az első, hogy 

indul az Önkormányzat a pályázaton a javasolt 12-es számú tervvel, és 5 évig vállalja ennek a 

bölcsődének a fenntartását. A 2-es határozatban szerepel, hogy jelenleg a pályázat beadásához körülbelül 

2 millió forintra van szükség ahhoz, hogy a pályázatírásra, illetve ennek a mintatervnek a helyszínre 

történő adaptálására tudjunk szerződni. Ezen felül körülbelül 20 millió forintos költséget jelent még a 

pályázati projektmenedzsmenti keretet meghaladó kötelező feladatainak elvégzése, például a 

közbeszerzés, műszaki ellenőrzés, kommunikáció és a másodlagos költségek. Ezt vélhetően a 2024. évi 

költségvetési rendeletbe kell tervezni. A 3-as javaslatunk, hogy magára a pályázati megalapozó 

dokumentációra kötendő megbízási szerződést is hagyja jóvá a testület, mint bizalmi tevékenységet. A 

Tempo-Consulting Kft. adott egy ajánlatot, az elnyert támogatás 1,5%-a plusz áfa erejéig, de maximum 

a közbeszerzési értékhatárig, ami bruttó 19 millió 50 ezer forint jelenleg. Ekkora összegben szerződjünk 
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pályázati forrásból, ha nyertes a pályázat csak akkor kell kifizetni, és abból finanszírozható a 

megalapozó dokumentum elkészítése. Illetve, ami még pályázati forrásból finanszírozható, az a 

továbbtervezésnek a költsége. Engedélyezési és kivitelezési terv az indikatív ár alapján 19,5 millió forint 

plusz áfaköltség. Ez is biztosítható a pályázatból. A 4-es határozat, az maga a pályázatírás, ez bruttó 1 

millió forintos költség a Tempo-Consulting Kft.-vel, és van még egy 5-ik javaslatunk, ami a Reprojekt 

Építésziroda Kft.-vel előzetesen elkészített szerződéskötésre való felhatalmazás. Itt is maximum bruttó 

1 millió forint a költségkeret. Előzetesen egyeztettem a pályázatíróval, és a pályázatnak buktatója lehet 

a határidő, hiszen hivatalosan még nem tolták ki, de mivel kiemelt jelentőségű a bölcsődeépítés, ezért 

az is előfordulhat még, hogy időközben ezt a határidőt módosítani fogják. A működési engedély 

mérföldköve a jövő év december 31-e, 2025. június 30-ig pedig meg kell tölteni a bölcsődét 

gyermekekkel, és meg kell kezdeni a működést. A pályázatíró megemlítette még, hogy mindig egyedi 

elbírálást jelent, ha a mérföldkövön változtatna az Önkormányzat, ekkor támogatási szerződést kell 

módosítani, de alapesetben nem az a cél, hogy visszafizettessék a pályázat összegét. Megkérdeztem azt 

is, hogy mi van abban az esetben, ha nem tudjuk feltölteni 56 fő gyermekkel 2025. június 30-ig, az 

utolsó mérföldkőig a bölcsödét. Válaszként kaptuk, hogy ebben az esetben is kaphatunk egyedi 

elbírálással határidőmódosítást. A TESZ (Településellátó Szervezet) kalkulációi alapján a működési 

költség körülbelül 33-34 millió forint/év. Ebben az összegben szerepel a közüzemi költségek, 

karbantartások, szolgáltatások, amik kötelező jellegűek, illetve a bérköltség, ami körülbelül évi 80 millió 

forint a járulékok nélkül. Ezt annyiban módosítottuk a ma délután kiküldött anyagban, hogy ebből 

körülbelül az állam 120 millió forintot biztosít, de csak abban az esetben, ha 230 napig 56 gyerek jelen 

van. Amennyiben kevesebb napig, kevesebb létszámú gyerek van jelen, akkor arányosan csökken ez a 

támogatási összeg. Az a cél, hogy minél több napon, minél több gyerek járjon bölcsődébe. 

 

Fülöp Zoltán képviselő megérkezett az ülésterembe. 

 

Szilágyi László: A pályázat beadásának határideje jelenleg május 2-a. Ezért kellett a rendkívüli ülést 

összehívni, hogy ez a támogatási kérelem határidőre benyújtásra kerüljön. 4 csoportszobának a 

kialakításáról beszélünk, így jön ki az 56 fős férőhelyszám. Összegezve, arról van szó, hogy az állam a 

működési költségeket megtéríti, amennyiben optimálisan tud működni a bölcsőde.  

 

Aba Lehel (főépítész): Röviden elmondva a tervezési koncepciót, a pályázati kötöttségek miatt, és a 

határidőkre való tekintettel mindenképpen a Lechner Tudásközpont által közzétett mintatervek közül 

kell választani egyet, és azt lehet erre a helyszínre adaptálni. Ez a 12-es sorszámú mintaterv volt az, 

amelyik erre a speciális geometriájú telekre a lehető legjobban elhelyezhető. Azt előre kell bocsátani, 

hogy a most kivetített alaprajzi koncepció, ez még biztos, hogy változni fog, ugyanis a terület ebben a 

bizonyos különleges oktatási 4-es számú övezetben fekszik. Az oldalkerteknek a méretével 

meghatározott építési hely, az egy olyan építési szituációt jelöl ki, amelyhez ezt a bizonyos mintatervet 

még hozzá kell alakítani. Mindenesetre a beépítési százalék, illetve az egyéb feltételei is ezt a 12-es 

számú mintatervet teszik lehetővé az adaptálásra, illetve, hogy ebben gondolkozzunk. Viszont ránézésre 

azt tudjuk mondani, hogy ez a koncepció építészeti szempontból megvalósítható. 

 

Szilágyi László: Amennyiben a támogatási kérelmet mégsem nyerjük meg, bármikor visszavonható ez 

a határozat. Az 1-es számú határozat úgy módosul tehát, hogy a 12-es szám kerüljön bele a kipontozott 

rész helyére.  

 

Virok-Ujlaki Anikó: Felmerült a délelőtti megbeszélésen, hogy mennyiben lehet eltérni külalakban, és 

belső elrendezésben a tervtől. Azt mondták telefonon, hogy teljesen szabadon formázható, mind 

anyaghasználatban, és építészeti szempontból is meg lehet változtatni. Viszont a bölcsődei szabvány 

követelményeinek meg kell, hogy feleljen az épület. 

 

dr. Pintér György: A gyors kalkuláció azt mutatja, hogy csak a fenntartási időszakot nézve, közel 400 

millió forintos többletforrásigénye van a bölcsődének, és azt be kell majd tervezni, vagy tudomásul kell 

venni. Erre azért szeretném felhívni a figyelmet, mert a Pénzügyi Bizottság nem lett megszólítva ennek 

kapcsán. A pályázati önrészek sor terhére majd így szavazzuk meg. Jelen feltételek között a tényleges 

megvalósításnak mekkora a valószínűsége, esélye? 
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Virok-Ujlaki Anikó: Alapvetően azért is hívtam fel a pályázatírót, mert én is elég magas kockázatnak 

gondolom a határidő rövidségét. Tehát elhúzódhat az engedélyeztetés, ami alaphangon fél év, emellett 

az engedélyeztetési eljárásban akár a szomszédok is megtámadhatják a beruházást, ami további csúszást 

jelent, és a közbeszerzéssel is lehet probléma. Akár egy feltételes közbeszerzéssel kicsit gyorsíthatunk 

a folyamaton, de a pályázatíróval történő mai telefonos egyeztetés alapján én azt gondolom, hogy nem 

célja a Kormánynak az, hogy ezek a projektek bebukjanak. Én azt gondolom, hogy egyedi elbírálás 

alapján ezeket a határidőket módosítani fogják. 

 

Szilágyi László: Utánanéztem az elmúlt éveknek, körülbelül 80-90%-os arányban a benyújtott kérelmek 

jóváhagyásra kerültek. Ilyen szempontból az esélyeink magasabbak, mintha nem csinálnánk semmit. 

Azonban az óvodával kapcsolatosan is kell valamilyen lépést tennünk, és valamennyire ezt a rendszert 

kicsit felszabadítaná, ha most erre pályázunk. A 4-es és 5-ös határozatban nevesíteni kell külön a forrást? 

A pénzügy részéről kérdezem. 

 

Schönné Kovacsik Katalin (pénzügyi ügyintéző): Célszerűbb, ha meg van jelölve, hogy saját forrásból, 

vagy pályázati forrásból szeretné a testület biztosítani az összegeket. 

 

Virok-Ujlaki Anikó: Azzal kiegészítettük a határozatokat, hogy saját forrásból tervezni szükséges. 

 

dr. Pintér György: Rendben, a szándékom erre irányult.  

 

Schönné Kovacsik Katalin: Elég így, ahogy szerepel a határozatban, hogy saját forrásból tervezni 

szükséges.  

 

Szilágyi László: Az 1-es számú határozat úgy egészül ki, hogy a 12-es szám kerüljön bele a kipontozott 

rész helyére. Kérem a képviselőket, hogy egyben szavazzunk a határozatokról.  

 

A Képviselő-testület 8 „igen”, egyhangú szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

 

156/2023. (IV. 18.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert az RRF-1.1.2-

2021 „Bölcsődei nevelés fejlesztése” elnevezésű pályázat benyújtására új bölcsődeépület építése 

céljából a Göd, Jávorka Sándor utca 14. számú (hrsz.: 383) ingatlanon, a Lechner Tudásközpont 

12. számú mintaterve alapján.  

Dönt továbbá arról, hogy a projekt eredményét minimum a projektmegvalósítás befejezésétől 

számított 5 évig fenntartja. 
 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

157/2023. (IV. 18.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy az RRF-1.1.2-2021 „Bölcsődei nevelés fejlesztése” elnevezésű pályázat járulékos 

költségeinek biztosítását (pl. közbeszerzés, projektmenedzsment, műszaki ellenőrzés, kötelező 

nyilvánosság biztosítása stb.) maximum bruttó 20.000.000,- Ft összegben az Önkormányzat 2024. 

évi költségvetésben biztosítja. 
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Forrás: Az Önkormányzat 2024. évi költségvetésében tervezni szükséges bruttó 20.000.000,- Ft 

keretösszeget 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

158/2023. (IV. 18.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert az RRF-1.1.2-

2021 „Bölcsődei nevelés fejlesztése” elnevezésű pályázat tekintetében (a bizalmi körbe tartozó) 

szakértői és tanácsadói feladatok ellátására, pályázati megalapozó dokumentáció elkészítésére 

vonatkozó megbízási szerződés beszerzési eljárás lefolytatásának mellőzésével történő 

megkötésére a Tempo -Consulting Kft.-vel. 

 

Forrás: A nyertes pályázat pályázati támogatásából a megalapozó dokumentum elkészítésére az 

elnyert támogatás 1,5 %-a + ÁFA, de minimum 11.000.000,- Ft + ÁFA, maximum bruttó 

19.050.000,- Ft (közbeszerzési értékhatárig) biztosítható. 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

159/2023. (IV. 18.) Ök. határozat 

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert az RRF-1.1.2-

2021 „Bölcsődei nevelés fejlesztése” elnevezésű pályázat tekintetében pályázatírásra vonatkozó 

megbízási szerződés beszerzési eljárás lefolytatásának mellőzésével történő megkötésére a Tempo-

Consulting Kft.-vel. 

 

Forrás: Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésében saját forrásból tervezni szükséges maximum 

bruttó 1.000.000,-Ft keretösszeget 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

160/2023. (IV. 18.) Ök. határozat  

 

Göd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármesteri jogkört gyakorló alpolgármestert, hogy az RRF-

1.1.2-2021 „Bölcsődei nevelés fejlesztése” elnevezésű pályázat keretében a mintaterv helyszínre 

történő adaptálására vonatkozó megbízási szerződést beszerzési eljárás lefolytatásának 

mellőzésével történő megkötésére a Reprojekt Építésziroda Kft.-vel. 

 

Forrás: Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésében saját forrásból tervezni szükséges maximum 
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bruttó 1.000.000,- Ft keretösszeget 

 

Felelős: alpolgármester 

Hivatali felelős: jegyző 

Határidő: azonnal 

 

2) Duna-part Nyaralóházak átadás-átvételével kapcsolatos feladatok 

Előterjesztő: Szilágyi László alpolgármester 

 

Szilágyi László: A testület korábban döntött arról, hogy a Nyaralóházak üzemeltetését átadja a TESZ-

től a Szolgáltató Nonprofit Kft.-nek. Ezzel kapcsolatosan érkezett a tegnapi napon egy észrevétel, 

miszerint az átadás-átvételt május 15-i határidőre tolja ki a testület, a határozati javaslat erről szól. 

 

Lőrincz László: Tegnap a felügyelőbizottsági ülésen hangzott el ez a kérés az ügyvezetőtől (Turcsán 

Szabolcs, a Gödi Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője), mivel kicsit lassabban mennek a dolgok, mint 

ahogy ők számoltak. Ez a kis plusz idő álljon még rendelkezésre, hogy a személyi kérdéseket, illetve az 

egyéb dolgokat rendezni tudják. Ezt jeleztük alpolgármester úrnak, mivel a TESZ minél előbb átadná a 

jogokat, de a Szolgáltató Kft. még nem tudna maradéktalanul mindenkit fogadni. 

 

Szilágyi László: Tudomásom szerint valamennyire halad az átadás-átvétel.  

 

Erdős Ágnes (TESZ igazgatóhelyettes): Magam részéről értetlenül állok a kérdéshez, mert született egy 

testületi határozat, amely szerint április 1-től a Nyaralóházakkal kapcsolatos tevékenység átkerül a 

Szolgáltató Kft.-hez. Ezzel kapcsolatban született egy átadás-átvétel, személyi kérdésekre is kiterjedve. 

A dolgozókat tájékoztattuk, illetve nyilatkoztattuk is, a Kft. részéről is megtörtént ennek a tájékoztatónak 

az ismertetése. 1 dolgozó nyilatkozott úgy, hogy ő nem kíván a Kft.-nek dolgozni, illetve 1 fő van, 

akinek az átadása egy kicsit más technikai eljárást igényel. Egy közfoglalkoztatott dolgozóról beszélünk. 

Gondolom, hogy Lőrincz László képviselő úr is őrá gondolt. A mai napon küldtük be a Munkaügyi 

Hivatalnak a záróbeszámolóját a foglalkoztatására vonatkozóan, így ez is lezárásra került. A 

karbantartásokkal kapcsolatban az átadás-átvételi dokumentumban leírtuk, hogy mi az, ami esetleg még 

folyamatban van, de ezeket a feladatokat természetesen be fogjuk fejezni.  

 

Szilágyi László: Arra válaszolj kérlek, Lőrincz László képviselő, hogy van-e olyan amiről tudjátok, hogy 

nem került átadásra?  

 

Lőrincz László: A felügyelőbizottsági ülésen is a közfoglalkoztatott úriembernek a kérdésköre volt a 

téma, hogy ő ne kerüljön utcára. Tudomásom szerint őt a Szolgáltató Kft. nem tudja egyből átvenni, ez 

az egyik fő tényező, ami miatt a határidő kitolását kéri az ügyvezető úr. Ebben a kérdésben nem tudott 

állítólag a két fél dűlőre jutni. A többi ügyintézés halad folyamatosan.  

 

Lőrincz László képviselő elhagyta az üléstermet.  

 

Erdős Ágnes: A közfoglalkoztatott úriemberrel kapcsolatban mi megadtuk az információkat arra 

vonatkozóan, hogy az effajta munkaerőnek az alkalmazása kicsit bonyolultabb feladatot jelent, mivel 

különböző dokumentumokat kell beszerezni, de ezeket az információkat megadtuk. Az, hogy a TESZ 

foglalkoztassa tovább, de a Szolgáltató Kft. gyakorolja felette a munkáltatói jogokat, az nem 

összeegyeztethető. Azt tudnám javasolni, amennyiben közfoglalkoztatottként nem sikerült még 

elkezdeni a Kft.-nél az úriembernek a bejelentését, akkor munkavállalóként jelentsék be.  

 

Markó József: Azt gondolom, hogy nem idevaló ez az egész téma. A két vezető urat arra kérném, hogy 

mélyedjenek el jobban a megoldásra váró problémákban, és oldják meg ezt személyesen. A testület, csak 

egyet tud ellenőrizni, hogy ténylegesen kész-e az aláírt átadás-átvételi jegyzőkönyv. 

 

Lőrincz László képviselő visszatért az ülésterembe.  
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Lőrincz László: A Felügyelőbizottságnak is hasonló volt a véleménye a témakörrel kapcsolatosan. 

Viszont a testület lehet bölcs, és akkor mondja azt, hogy toljuk ki a határidőt. Ebben a kérdésben nagyon 

nehéz igazságot tenni, mivel két különböző véleményt hallottunk.  

 

Fülöp Zoltán: Csak azt akartam elmondani, hogy nem nagyon látom a teret ennek a határozatnak az 

elfogadására. Ez már egy befejezett dolog. 

 

Markó József: Még egyszer mondanám, hogy egy lezárt jegyzőkönyv mindkét fél részéről aláírva, 

esetleges észrevételekkel ellátva, ez az alapja az átadás-átvételnek. A karbantartást pedig teljesen 

felesleges erőltetni, mert sosem fog jól működni.  

 

Szilágyi László: Ezekkel kapcsolatosan célszerű lenne a két félnek egy egyeztetésre összeülni holnap 

vagy holnapután. Akkor erről az előterjesztésről nem érdemes szavazni, mivel személyesen teszünk 

pontot az ügy végére. 

 

Tóth János: A tisztánlátás végett, ahhoz, hogy közfoglalkoztatásban bárkit foglalkoztatni lehessen, 

ahhoz előbb munkanélkülinek kell, hogy legyen. Tehát meg kell szüntetni a foglalkoztatását, utána 

munkanélküli lesz, még ha egy napra is, de munkanélküli lesz, és utána lehet újra közfoglalkoztatottként 

foglalkoztatni. 

 

Szilágyi László: Így az előterjesztést visszavonnám.  

 

Szilágyi László alpolgármester további hozzászólás hiányában megköszönte a részvételt és a Képviselő-

testület nyílt ülését bezárta. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 Szilágyi László Tóth János 

 alpolgármester jegyző 

 

 


